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P r o t o k ó ł  Nr XVII/16 
z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 31 marca 2016 roku. 
 

   Przewodniczący Rady Gminy  Skoroszyce Henryk Sokołowski w obecności 15 
radnych otworzył obrady, przywitał wszystkich zebranych, w szczególności 
przedstawicieli firm odpowiadających za przygotowanie poszczególnych Strategii. 
Przedstawił porządek obrad. Złożył wniosek o rozszerzenie o projekty uchwał dot. 
spraw związanych z wprowadzeniem nowego zadania tzw. 500 +, realizowanego 
przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.  
I tak w pkt 15 a – podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Skoroszycach do realizacji zadań z zakresu świadczeń 
wychowawczych. 
W pkt 15b – podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Skoroszycach. 
 
Radni przyjęli te propozycje i zatwierdzili porządek obrad w następującej 
kolejności: 
 
1.  Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Interpelacje radnych. 
4. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej  sesji. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Obszaru 

Funkcjonowanie Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 
2030 roku 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Społecznego Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 
2030 roku. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020, na lata 2016-2026 z perspektywą do 
2030 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju Transportu Obszaru 
Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 
2030 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Koncepcji Zintegrowanego Transportu 
Publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nyskiego 

na remont chodnika w Brzezinach przy drodze powiatowej. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nyskiego 

na dofinansowanie budowy chodnika w Czarnolesie przy drodze powiatowej. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gm. 
Skoroszyce w 2016 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad wynajmowania 
lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Skoroszyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie wsi Skoroszyce. 
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15a. podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Skoroszycach do realizacji zadań z zakresu świadczeń 
wychowawczych. 
15b. podjęcie uchwały w sprawie zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Skoroszycach.  
16. Odpowiedzi na interpelacje. 
17. Zapytania i wolne wnioski. 
18. Zakończenie sesji. 
 
Ad 2 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie 15 głosami „za” bez 
odczytywania. 
 
Ad 3 
 
I n t e r p e la c j e   r a d n y c h: 
 
Radny Sokołowski -  na ulicy Kolejowej w Skoroszycach na drodze jest wielka 
dziura, jest niebezpiecznie, 
- ulica Łąkowa jest bardzo rozjeżdżona, w złym stanie, proszę wziąć pod uwagę jej 
naprawę, 
 
Radny Jagusz – droga do Żwirowni w Brzezinach jest  w bardzo złym stanie, 
rozjechana przez duże samochody ze Żwirowni, wielkie dziury i nierówności, czy 
będzie coś na niej robione? 
 
p. Rudkowski z-ca Wójta – wszystkie drogi gminne będą robione w kwietniu br. 
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Sprawozdanie z pracy wójta od 4.03.16 r.- 31.03.16 r. 

Szanowni Państwo, 

Radni, Sołtysi, Pracownicy Samorządowi, 

Chcę zdać Państwu relację z pracy Wójta w okresie od ostatniej sesji tj. od 4.03.16 r. 

4.03.16 r. 

Odbyło się ostatnie z rzędu w gminie walne zebranie sprawozdawczo – wyborcze OSP 
Sidzina. 

7.03.16 r. 

Gościliśmy Marszałka p. A. Konopkę w związku ze współorganizowaniem z UM imprezy 
plenerowej w naszej gminie. 

8.03.16 r. 

W związku z zapewnieniem bezpieczeństwa mieszkańcom sołectwa Czarnolas została podjęta 
decyzja o budowie chodnika. Chodzi o teren na wysokości kościoła przy dr powiatowej. 
Podjęłam z tego tytułu rozmowy ze Starostą p. D. Palimąką i Dyr. ZDP p. A. Jagiełą. 

9.03.16 r. 

Państwo Maria i Władysław Muchowie z Sidziny obchodzili 60 lecie pożycia małżeńskiego. 
Przewodniczący RG, Kierownik USC i Wójt Gm. złożyliśmy gratulacje Szanownym 
Jubilatom, więcej na fanpage”u. 

10.03.16 r. 

Odbyły się eliminacje gminne Ogólnopolskiego Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież 
zapobiega pożarom” w dwóch gr. wiekowych. W 1. gr (szk. podst.) z Chróściny 1. miejsce- 
Jakub Mzyk, 2.-Igor Kaczanowski z Chróściny, 3.- Damian Kopacz ze Skoroszyc, w 2. gr. 
wiekowej (gimnazjum) 1. miejsce- Jakub Tusz, 2.-Przemysław Leśniak, 3.- Bartosz Olbryt. 
Pierwsze dwa miejsca w obu grupach wiekowych zakwalifikowały się na eliminacje 
powiatowe. Dziękuję nauczycielom- opiekunom za przygotowanie uczniów do konkursu- p. 
M. Stokłosie i p. B. Doskocz.  

11.03.16 r. 

Odbyło się szkolenie w ramach obrony cywilnej, w którym wzięłam udział. 

15.03.16 r. 

• Odbyło się spotkanie przedstawicieli firmy prawniczej Deloitte, która zajmuje się 
odzyskiem VATu z pracownikami merytorycznymi urzędu i kierownikami jednostek 
organizacyjnych  
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• Pięć par z terenu naszej gminy obchodziło jubileusz 60 lecia pożycia małżeńskiego, 
gościliśmy z tego tytułu tych Państwa w urzędzie. 

• W przedszkolu w Skoroszycach odbyło się spotkanie z rodzicami sześciolatków, 
uczestniczyłam w tym spotkaniu ze względu na zmiany w ustawie o systemie oświaty. 

• Zgłosiłam udział Gm. Skoroszyce i gm. jednostek we wspólnym postępowaniu 
przetargowym w ramach Grupy Zakupowej przy Związku Gm. Śląska Opolskiego na 
dostawę energii elektrycznej w 2017 r. 

16.03.16 r. 

Zawarłam umowę z firmą projektowa „Jama” na wykonanie przeglądu stanu tech. rocznego 
obiektów budowlanych, cena 1 712,30 zł brutto, termin 29.04.16 r. 

• Została zawarta umowa z Arkadiuszem Rakowskim, firma „ARES” na zadanie pn. 
„Wyposażenie świetlicy wiejskiej w Chróścinie”, wykonanie 100 szt. krzeseł, kwota 
9 746,00 zł brutto, termin 25.04.16 r. 

• Zawarłam umowę z Wojewodą Opolskim reprezentowanym przez dyr. Wydziału 
Polit. Społ. i Zdrowia Opolskiego Urzędu Woj. na dofinansowanie w formie dotacji 
celowej w realizacji zadania dożywiania dzieci, kwota dofinansowania 17 000 zł, co 
stanowi nie więcej niż 60% ogólnych kosztów. 

• Uczestniczyłam w spotkaniu Zarządu Gminnego OSP w związku z wyborami do 
władz, które odbędą się w 7.05.16 r. 

• W konferencji z dyrektorami naszych placówek oświatowych uczestniczył p. Wójt 
Rudkowski. 

18.03.16 r. 

Odbyło się kolejne spotkanie z przedstawicielem Invest Park p. Michałem Pilichowskim,        
z wyjazdem na teren inwestycyjny. 

W okresie od 11.03.16 r. do 23.03.16 r. odbyły się w 9 sołectwach (prócz Skoroszyc) zebrania 
wiejskie w celu omówienia zasad gospodarki mieniem gminnym. Ponadto poruszane były 
sprawy ważne dla mieszkańców poszczególnych sołectw. Na każdym spotkaniu był obecny 
wójt gminy lub jego zastępca. 

W dniach od 21.03.16 r. do 23.03.16 r. odbyły się komisje stałe rady gminy: budżetowa, 
oświatowa, rolna. 

21.03.16 r. 

Odbyły się obchody „Dnia Teatru” zorganizowane już po raz 19. przez Zespół Szkol.- 
Przedszkol. w Chróścinie. W ramach tej imprezy zorganizowano także „Konkurs 
recytatorski” dla uczniów klas 1-3. Wójt Gm. objął tę uroczystość honorowym patronatem.  

22.03.16 r. 

Odbyło się spotkanie z sołtysami gminy. 
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29.03.16 r. 

• Rada Sołecka z Chróściny interweniowała w sprawie sprzedaży części działki gminnej 
osobie fizycznej, jest tej sprzedaży przeciwna między innymi z powodu 
wykorzystywania tej działki przez społeczność sołectwa jako parking. 

• Podpisana została umowa z firmą Instalatorstwo Elektryczne J. Ignaczyk na 
wykonanie oświetlenia ulicznego Skoroszyce, ul. Parkowa, termin 1.04.16 r. do 
17.05.16 r., cena brutto 6 334,50 zł. 

30.03.16 r. 

• Odbyło się Walne Zgromadzenie Przedstawicieli Gm. Spółki Wodnej. 

• Zebranie wiejskie Sołectwa Skoroszyce podjęło uchwałę w sprawie przystąpienia do 
Programu Odnowy Wsi w Woj. Opolskim. 

Informacja na temat dofinansowania remontów dróg lokalnych: 

90 wniosków o wartości 104 600 000 zł, przy dofinansowaniu 64 mln zł złożyły opolskie 
gminy, 8 wniosków na kwotę 31 600 000 zł przy dofinansowaniu 20 mln- powiaty. UM 
dysponujący pieniędzmi z PROW na drogi przeznaczył 9 mln euro, czyli ok. 40 mln zł. W tej 
chwili trwa weryfikacja wniosków. Samorządy, które wygrają konkurs, będą podpisywać 
umowy do 26 czerwca 2016 r.  

 
Ad 4 
 
Informację z działalności Wójta Gminy za okres od poprzedniej sesji w zastępstwie 
pani Wójt, przedstawił zastępca p. Bernard Rudkowski. 
 
Przew. RG – zapytał, czy na zebraniach wiejskich w sprawie ustalenia stawek za 
wynajem świetlic były jakieś wielkie rozbieżności? 
 
p. Rudkowski – ideą  tych zebrań było nie zmienianie dotychczasowych stawek       
w poszczególnych miejscowościach. Były tylko drobne, bardziej kosmetyczne 
zmiany. We wszystkich miejscowościach zostały podjęte stosowne uchwały, nowe 
stawki będą obwiązywały od 1 kwietnia br. 
 
Ad 5  
 
Radni zapoznali się wcześniej ze wszystkimi Strategiami, które otrzymali na 
płytkach. 
Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Obszaru Funkcjonalnego…  
przedstawił w sposób multimedialny p. Michał Kazem – Bek z firmy Respublic. 
Radni nie mieli pytań do tego projektu, zatem przewodniczący przedstawił projekt 
uchwały i poddał pod glosowanie , przyjęto jednogłośnie 15 głosami „za”. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/114/2016 w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju 
Obszaru Funkcjonowanie Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026                 
z perspektywą do 2030 roku. 
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Ad 6 
 
Kolejny Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Społecznego przedstawił        
w taki sam sposób jak poprzedni również p. Michał Kazem – Bek z firmy Respublic. 
 
Pytania zadali: 
 
Radny Filas – w obecnej sytuacji naszego kraju, moim zdaniem brakuje w tym 
materiale miejsc dla uchodźców, środków na budowę meczetów. Ta strategia może 
się okazać już nieaktualna, bo życie jest bardzo dynamiczne, samo pisze 
scenariusze. Na etapie tworzenia Strategii, nie było jeszcze w ogóle takiej sprawy. 
Poza tym, nie uciekniemy od migracji, szczególnie ludzi młodych, nie wszystkim się 
podoba obecna sytuacja. 
 
p. Kazem – Bek – zgadzam się, ale to oznacza, że mogą być wprowadzane zmiany, 
Strategia może być modyfikowane i na pewno będzie to czynione, 
 
Rany Kaczmarczyk – bardzo sceptycznie podchodzę do takich strategii, po 
pierwsze młodych z zagranicy nie ściągniemy, władza na górze robi co chce,  nie 
wszystkim się to podoba.  Poza tym już przed laty robiliśmy podobną strategię z p. 
Sawczakiem i nic z tego nie wyszło, nie wiem czy ta nie będzie też odłożona gdzieś 
tam, ale rozumiem, że w tej chwili jest potrzebna do pozyskiwania środków 
unijnych. 
 
p. Rudkowski – musimy mieć strategie, jeśli chcemy uzyskać jakieś środki na 
zadania dla naszej gminy, jest to takie narzędzie do pozyskiwania środków. 
 
Nie było więcej pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały              
i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. Na sali w chwili 
głosowania nie było radnego Filasa. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/115/2016 w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju 
Społecznego Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-
2026 z perspektywą do 2030 roku. 
 
Ad 7 
 
Projekt uchwały w sprawie Strategii Rynku Pracy przedstawiła p. Małgorzata 
Okularczyk- Okoń,  Członek Zarządu Collect coNsulting, również w formie 
multimedialnej.  
Radni nie wnieśli uwag, nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. Podczas 
głosowania nie było radnego Filasa i radnej Słowiak. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/116/2016 w sprawie uchwalenia Strategii Rynku Pracy 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020, na lata 2016-2026                
z perspektywą do 2030 roku. 
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Ad 8 
 
Projekt uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Transportu Obszaru Funkcjonalnego 
Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-2026 z perspektywą do 2030 roku również 
przedstawiła p. Małgorzata Okularczyk – Okoń.  
Do przedstawionego materiału nie wniesiono uwag, wobec czego przewodniczący 
przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 
głosami „za”. Podczas głosowania nie było radnego Filasa. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/117/2016 w sprawie uchwalenia Strategii Rozwoju 
Transportu Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020 na lata 2016-
2026 z perspektywą do 2030 roku. 
 
Ad 9 
 
Projekt uchwały w sprawie Koncepcji zintegrowanego transportu publicznego dla 
Obszaru Funkcjonalnego Partnerstwo Nyskie 2020, przedstawił p. Maciej Rodak 
przedstawiciel firmy PLANBUD Paweł Opałka. 
Omówił główne założenia w sprawie transportu publicznego w powiecie nyskim, 
projekty przebudowy i rozbudowy przystanków PKS i dworców PKP. 
 
Radny Filas – zapytał o budynek, który jest zaplanowany do wyburzenia na terenie 
naszej gminy, czy to przypadkiem nie jest budynek zabytkowy? 
 
p. Rudkowski – chodzi tu o budynek PKP wolnostojący w Skoroszycach. 
 
Więcej pytań nie było, wobec czego przewodniczący przedstawił projekt uchwały    
i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. Podczas 
głosowania nie było radnego Bryły. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/118/2016 w sprawie przyjęcia przez Gminę Skoroszyce 
Koncepcji Zintegrowanego Transportu Publicznego dla Obszaru Funkcjonalnego 
Partnerstwo Nyskie 2020. 
 
Ad 10 
 
Propozycja zmian w budżecie gminy na 2016 rok, p. Skarbnik Piela szczegółowo 
omawiała na wszystkich komisjach.  
Przypomniała, a sołtysów poinformowała, że gminie została zmniejszona subwencja 
oświatowa o 137.068,00 zł, którą planuje się poryć z rezerwy oświatowej                
i odzyskanego VAT-u. 
Planuje się przeznaczyć kwotę 32 000 zł na zakup mini koparki dla Zakładu 
Oczyszczania i Wodociągów, jest to mała kwota, nie wiadomo czy starczy, 
 
p. Błoch – kierownik ZOiW – składałam na ręce p. Wójt wniosek o zakup dużej 
koparki, ale rozumiem, że nie ma na to środków, więc cieszę się z tego co zostało 
zapisane. Jeśli będzie zgoda na sprzedaż DET-a i śmieciarki, wówczas dołożymy      
i postaram się zakupić jak najlepszą. 
Chciałabym sprzedać tę śmieciarkę, ponieważ do niczego nam się już nie przyda. 
Myślałam o przerobieniu jej na beczkę asenizacyjną, ale wyceniono przeróbkę na 
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ok. 50 000 zł, więc takie koszty są  za  duże do udźwignięcia. Dlatego cieszę się       
z tego, że można choć trochę doposażyć  Zakład. 
 
Przew. RG – jest to nasz zakład i musimy dbać o to, żeby miał odpowiedni sprzęt, 
zdaję sobie sprawę, że potrzeby w tym względzie są duże. 
 
Nie było więcej dyskusji i pytań, zatem przewodniczący przedstawił  projekt 
uchwały i poddał pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. W 
głosowaniu nie uczestniczył radny Bryła. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/119/2016 w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 
2016 rok. 
 
Ad 11 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, ściśle wiąże 
się ze zmianami w budżecie gminy, ponieważ chodzi o współfinansowanie remontu 
chodnika w Brzezinach i nasz wkład w postaci środków wysokości 25 000 zł.  
Nie wniesiono uwag, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie, przyjęto jednogłośnie 14 głosami „za”. W Głosowaniu nie 
uczestniczył radny Bryła. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/120/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Nyskiego na remont chodnika w miejscowości Brzeziny przy drodze 
powiatowej. 
 
Ad 12 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowany. Pomoc finansowa ma być przeznaczona na wsparcie budowy 
chodnika w Czarnolesie.  
Nie było pytań, wobec czego przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał 
pod głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. W głosowaniu nie 
uczestniczyli: radna Słowiak i radny Bryła. 
 
Podjęto  uchwałę Nr XII/121/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 
Powiatu Nyskiego na dofinansowanie zadania inwestycyjnego polegającego na 
budowie chodnika w miejscowości Czarnolas przy drodze powiatowej. 
 
Ad 13 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowany. Program ochrony zwierząt jest uchwalany co roku. nie było pytań i 
wątpliwości, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. W głosowaniu nie uczestniczyli: 
radna Słowiak i radny Bryła. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/122/2016 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami  bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 
Gminy Skoroszyce w 2016 roku. 
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Ad 14 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie 
zaopiniowany, na komisjach nie wniesiono uwag. 
 
p. Wójt – zapytała radnych, czy na pewno nikt nie ma żądnych pytań ? 
 
Radny Kaczmarczyk – powiedział, że p. Rudkowski na komisjach wszystko wyjaśnił   
i to wystarczy. 
 
Po tym, przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod głosowanie, 
przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”. W głosowaniu nie uczestniczyli: radna 
Słowiak, radny Bryła i radny Filas. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/123/2016 w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad 
wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 
Skoroszyce. 
 
Ad 14 
 
Projekt uchwały był szczegółowo omawiany na wszystkich komisjach pozytywnie 
zaopiniowany. Komisje Budżetowa i Rolna zaproponowały nazwać nową ulicę 
Kwiatowa. Komisja oświaty zaproponowała Miodowa. 
Przewodniczący poddał pod głosowanie obie propozycje. Większością głosów 8 : 4 
przegłosowano na rzecz ulicy  Kwiatowej.  
 
Projekt uchwały z nazwą ulicy na Kwiatową, przewodniczący poddał pod losowanie. 
Przyjęto 8 głosami „za”, przy 4 „przeciw”. w głosowaniu nad nazwą ulicy, jak i nad 
projektem uchwały nie wzięli udziału radni: Bryła, Filas i Słowiak. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/124/2016 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 
wsi Skoroszyce. 
 
Ad 15a 
 
Projekt uchwały był omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany, 
nie było pytań, zatem przewodniczący przedstawił projekt uchwały i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”. W głosowaniu nie uczestniczyli 
radni: Bryła, Filas, Słowiak. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/125/2016 w sprawie wyznaczenia Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Skoroszycach do realizacji zadań z zakresu świadczenia 
wychowawczego. 
 
 
Ad 15b  
 
W ślad za poprzednią uchwałą, przewodniczący przedstawił projekt uchwały           
o zmianach w Statucie GOPS-u na zadania 500+, który był również dokładnie 
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omawiany na wszystkich komisjach, pozytywnie zaopiniowany i poddał pod 
głosowanie. Przyjęto jednogłośnie 12 głosami  „za”. W głosowaniu nie uczestniczyli 
radni: Bryła, Filas i Słowiak. 
 
Podjęto uchwałę Nr XVII/126/2016 w sprawie zmian w Statucie Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Skoroszycach. 
 
Ad 16 
 
Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji przedstawił w sprawozdaniu pani 
Wójt, zastępca p. Rudkowski. 
 

1. Interpelacja radnej p. U. Fornalik - dr. do szkoły w Sidzinie- wyjście jest takie, aby 
poczekać na przetarg dotycz. kanaliz. sanit. w ul. Szkolnej w Chróścinie. Jeżeli będą 
oszczędności, będzie można pochylić się nad realizacją tego zadania. 

2. Interpelacja radnego p. Jagusza – przygotowywana jest zmiana w pl. zagosp. przestrz. 
w Brzezinach celem wystąpienia do Opol. Woj. Konserw. Zabytków zgodnie              
z podnoszonymi wnioskami przez radnych. 

3. Uwaga sołtysa ze Skoroszyc dotycząca przystanku PKP – wiata została 
zabezpieczona, teren uprzątnięto. 

4. Interpelacja radnego p. K. Bryły, dot. ul. Słonecznej i Stawowej - następuje 
stabilizacja pogody, reperacja dróg przez nasz zakład budżetowy. 

5. Otrzymaliśmy zgodę na oznakowanie zjazdu z dr woj. na ul. Szkolną w Chróścinie      
z ZDW. 

6. W zeszłym tygodniu rozmawialiśmy z prezes PKS p. B. Juralewicz w sprawie 
połączeń autobusowych do Pniew, uwagi sołtys p. Lenartowicz, czekamy na 
rozpoznanie sytuacji i odp. ze strony PKS. 

 
Ad 17 
 
Radny Filas – w Chróścinie  na skrzyżowaniu na budynku była skrzynka pocztowa, 
do które wrzucano listy, niedawno skrzynkę zdjęto. Najczęściej korzystali z niej 
starsi ludzie. Teraz nie mają gdzie tej korespondencji wrzucać. Proszę                   
o sprawdzenie czy nie da się tego przywrócić. 
 
p. Wójt – sprawdzę to, sądzę,  że musiało się tak zdarzyć w ramach oszczędności. 
 
Radny Jagusz – zwrócił się do p. Kierownik Marzeny Błoch, powiedział, że chętnie 
pomoże przy łataniu dziur w Brzezinach. 
 
p.  Błoch – podziękowała za wyrażoną chęć pomocy, a  w sprawie łatania drogi na 
odcinku do Żwirowni powiedziała, że ten odcinek drogi jest tam ciągle 
podsypywany żwirem i pisakiem, ale to nie wytrzymuje pod kołami dużych aut. 
 
Na tym zakończono dyskusję, a wobec wyczerpania wszystkich tematów porządku 
obrad, przewodniczący zamknął sesję. 
 
Protokolant:       Przewodniczący obrad: 
Barbara Janik-Zawada                       Henryk Sokołowski 
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